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Nu het jaar ten einde loopt 
Het jaar 2017 loopt ten einde en terugblikkend kan ik 
niet anders constateren dan dat het voor het CDA 
Winterswijk een goed jaar is geweest. Door de 
(steun)fractie, de wethouder en betrokken leden is veel 
werk verzet en is het CDA op allerlei manieren 
zichtbaar en aanspreekbaar geweest voor de inwoners 
van Winterswijk. In de nieuwsbrieven bent u daarover 
ook geïnformeerd. Namens het afdelingsbestuur wil ik 
iedereen hartelijk danken voor de getoonde inzet. 
De komende maanden zullen vooral in het teken staan 
van de gemeenteraadsverkiezingen op 21 maart. Er 
zijn inmiddels allerlei ideeën voor de 
verkiezingscampagne. Zodra deze concreter zijn, hoort 
u er van en doen wij, waar mogelijk, ook een beroep op 
u om actief deel te nemen. We zien uit naar wat het 
nieuwe jaar zal brengen en gaan met elkaar voor een 
mooi verkiezingsresultaat! 
 
Het afdelingsbestuur wenst u fijne Kerstdagen en een 
goede jaarwisseling toe. 
 
André Sletering              
Voorzitter CDA Winterswijk 
 
Advent 
Wat zucht je toch in t donker, kind? 
Ik deed het grote licht ontbranden! 
Toe, open maar je lege handen, 
Je weet het toch; Wie zoekt, die 
vindt. 
 
Ik kwam toch voor de rijken niet? 
Niet voor de sterken, de gezonden? 
Ik kom barmhartigheid verkonden 
Aaan elk, die pijn heeft, of verdriet. 
 
Heb je geen kleren voor Mijn feest? 
Ik zal je witte kleed'ren geven. 
t Is moeilijk , van gena te leven; 
Ik weet 't, Ik ben OOK arm geweest. 
 
In Bethlehem zie Ik je weer, 
Daar moet Ik velen plaats bereiden; 
Mijn ster zal hen er henen leiden. 
Jij komt toch ook? Aarzel niet meer!  
Nel Benschop  
Uit de bundel ‘Mag ik met je mee?’ 
 

De beste wensen voor 2018! 
Aan het einde van 2017 is het een mooi moment om 
terug te blikken op het afgelopen jaar. 
Er is weer heel hard en met veel passie gewerkt om 
ons prachtige dorp nog mooier te maken!  
Er zijn prachtige nieuwe winkels in Winterswijk 
geopend, op het voormalig WVC terrein zijn 

verrassende huizen gebouwd zonder welstands-toets. 
Ons streekziekenhuis is het beste ziekenhuis van 
Nederland, de markt is tweede geworden bij de 
verkiezing van de beste markt en Winterswijk is 
genomineerd voor de prijs voor de beste fietsstad!  
 
Winterswijk bruist!  
En wat is het fijn dat er dag in dag uit mensen klaar 
staan! Niet alleen ondernemers en hun medewerkers, 
maar ook de vele vrijwilligers die de evenementen tot 
een succes maken. Elke jaar kunnen we genieten van 
het Volksfeest, de avondvierdaagse, de 
fietsvierdaagse, de open monumentendag, het 
Oltimerfestival. Er zijn ongelofelijk veel evenementen 
en activiteiten. Kijk voor de aardigheid eens op de 
evenementenkalender op de website van 100 procent 
Winterswijk!   
 
Winterswijk bruist en het is geweldig om daar een 
steentje aan te mogen bijdragen. 
Ik wens u voor 2018 een bruisend jaar toe en sta graag 
weer voor u klaar!   
 
Hartelijke groet, 
Ilse Saris 
Wethouder 
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Een nieuw lid stelt zich voor 
Mijn naam is Frank Vaartjes en 
ik ben 48 jaar. 
Geboren Winterswijker. 
Getrouwd met Ellen Vaartjes-
Stoffels en samenwonend in de 
Eelinkstraat . 
We hebben vier kinderen in de 
leeftijd van 5 t/m 19 jaar. 
Ik ben werkzaam als CNC-
Kanter bij 247Tailorsteel in 
Varsseveld. 
 

Voor de publicatie van de eerste nieuwsbrief (juli 2016) 
werd mij gevraagd me aan u voor te stellen. Dit onder 
de noemer nieuw lid stelt zich voor. 
Destijds heb ik hieraan niet meegewerkt. Ik liep 
namelijk al enige tijd “stage” in het bestuur. 
Zo kon ik zien wat de taken en verantwoordelijkheden 
zijn. Hoe men werkt en wat daar voor nodig is. 
Voor alle leden van het bestuur geldt dat ze de termijn 
van 4 jaar al voorbij zijn. Ik zou, op haar verzoek, de 
functie van Helma te Grotenhuis overnemen als 
penningmeester. 
Dit was ten tijde van de eerste nieuwsbrief echter nog 
niet formeel vastgesteld, vandaar. 
Tijdens de ALV (Algemene Leden Vergadering) van 10 
april jl. ben ik formeel toegetreden . 
Het bestuur bestaat nu weer uit de voorgeschreven 
minimale vijf leden. Dankzij het aanblijven van Helma 
(en de overige bestuursleden). 
Hierbij wil ik Helma nogmaals bedanken voor de inzet 
en uitvoering van haar taken binnen het bestuur tot aan 
en voorbij de formele overdracht. Ik hoop dat ik die op 
een goede manier kan voortzetten. 
Ook wil ik de overige (bestuurs)leden alsnog bedanken 
voor de manier waarop ze mij hebben opgenomen. 
Met een vriendelijke groet , 
F.Vaartjes 
penningmeester CDA-afdeling Winterswijk 
 
Profileren 
Wij hebben het al wel eerder gezegd dat wij vinden dat 
er over het algemeen goed wordt samen gewerkt in 
Winterswijk. Op zich is dat ook wel begrijpelijk omdat 
we als politieke partijen allemaal het beste voor 
Winterswijk willen. De gemiddelde inwoner van 
Winterswijk is waarschijnlijk nog niet met de 
verkiezingen bezig, maar in de politiek leeft het al vol 
op. Dat betekent ook dat partijen zich in de raad meer 
gaan profileren. Het is wel opvallend dat van 
ondergeschikt belang lijkt of het verhaal klopt. 
Tijdens de raadsvergadering over de begroting in 
oktober werd er ook een motie ingediend om als 
gemeente Winterswijk maar mee te gaan doen met een 
proef met overheidswiet. Hiervoor werd geen enkele 
achtergrondinformatie verstrekt.  
Als CDA fractie hebben wij gevraagd voor welk 
probleem dit een oplossing zou zijn. Daarnaast is een 
aantal deskundigen zeer terughoudend over deze 
opzet. Op het moment dat de overheid wiet 
verantwoordelijk wordt voor de wietteelt, wordt de prijs 
van de wiet hoger, en het THC gehalte lager. De wiet 
wordt minder sterk. Mensen die sterke wiet willen 
blijven gebruiken zijn alsnog aangewezen op het 
illegale circuit.  

Door de hogere prijs wordt de illegale straathandel 
aantrekkelijker, waardoor het voor jongeren onder de 
achttien ook makkelijker wordt om wiet te kopen. Dit 
zouden zeer negatieve gevolgen zijn.  
 
Wij hebben deze vraagstukken aangedragen bij de 
voorstanders in de raad, maar kregen geen 
antwoorden. Het leek wel of men daar nog niet over 
nagedacht had. 
 
Wij vonden het onverantwoord om op deze basis een 
proef te gaan doen, wij stonden echter alleen in dit 
standpunt. Laten we maar hopen dat het college op dit 
punt verstandiger is dan de raad en wel eerst 
onderzoekt wat mogelijke nadelige gevolgen voor 
Winterswijk zijn voordat er een proef gedaan gaat 
worden. 
Wim Elferdink 
Fractievoorzitter 
 
Een mooie lijst! 
Maanden van voorbereiding gingen er aan vooraf: het 
samenstellen van een kieslijst voor de 
gemeenteraadsverkiezi
ngen van 2018. Mensen 
benaderen, gesprekken 
voeren, zorgvuldig 
capaciteiten afwegen en 
dan in goed overleg de 
volgorde samenstellen. 
Allemaal werk wat 
verzet is door een gedreven kiescommissie. Maandag 
11 december werd deze lijst voorgelegd aan de leden 
die het laatste woord hadden. Er kon immers nog 

geschoven worden in 
de lijst. Maar de leden 
kwamen al gauw tot 
het oordeel dat de lijst 
zoals samengesteld 
een respectabele lijst 
is. Continuïteit wordt 
gewaarborgd door 

mensen met ervaring en vernieuwing is ook 
ruimschoots aanwezig. Bij de eerste 10 mensen op de 
lijst zitten immers 6 nieuwkomers. Met 29 mensen op 
de lijst presenteert het CDA een respectabele lijst met 
een mooie afspiegeling van de Winterswijkse 
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samenleving. De leden stemden dan ook volledig in 
met de gepresenteerde lijst. Aan voorzitter André 
Sletering de taak, de kiescommissie met een kleine 
attentie te bedanken voor het werk wat ze voor de 
afdeling gedaan hebben.  

Ook werd deze 
ledenvergadering het 

definitieve 
verkiezingsprogramma 

gepresenteerd en 
aangeboden aan een 
van de oudste leden en 
aan het jongste lid. Een 

verkiezingsprogramma 
dat in samenwerking met veel Winterswijkers is 
samengesteld en met de zgn. kopgroep uiteindelijk in 
een mooie tekst en afwerking gegoten is. CDA 
Winterswijk is er klaar voor: met de verkiezingen in 
maart maar ook de 4 daarop volgende jaren. Midden in 
de samenleving geven we ruimte aan Winterswijk. Het 

verkiezingsprogramma is te downloaden op onze site 
onder het kopje “standpunten”. 
 
Nieuws uit de kopgroep 
De kopgroep is flink uitgebreid. In de top 10 van onze 
lijst zijn bijvoorbeeld 6 nieuwkomers waarvan enkelen 
voor de algemene ledenvergadering nog niet in beeld 
waren. Zij hebben zich nu ook aangesloten bij de 
kopgroep die regelmatig bij elkaar komt om activiteiten 
in beeld te brengen en nu vooral om het 
campagneteam te ondersteunen. Het enthousiasme is 
groot dus dat beloofd wat. Vele handen maken licht 
werk is daarbij zonder meer een statement.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Datums voor uw agenda 
 
30 december-  Kniepertjes aktie 10.00-12.00 uur 
  tegenover de HEMA 
14 februari- jaarlijkse Valentijnsaktie  
23 februari- Live uitzending radio/TV Gelderland 
  radio tussen 16.00-17.00 uur TV 17.20-
  17.50 uur 
27 februari- Collegetour en politieke markt bij Gerrit 
  Komrij College. (publiek welkom) 
3 maart- Campagne in het centrum vanaf 10.00 
  uur 
10 maart- Deelname CDA aan NL doet 
10 maart-  Campagne in het centrum vanaf 10.00 
  uur 
10 maart- ’s Middags debat georganiseerd door 
  ouderenbonden bij Gerard Komrij 
  College 
16 maart- Enkele Tweede Kamerleden en 
  Fractieleden CDA Gelderland  
  bezoeken Winterswijk (programma 
  volgt) 
17 maart-  Campagne in het centrum vanaf 10.00 
  uur 
21 maart- Gemeenteraadsverkiezingen 
 
 
CDA Winterswijk op internet 
CDA Winterswijk heeft de laatste tijd haar netwerk op 
internet fors uitgebreid. We hebben nu een vernieuwde 
site, FaceBook, Twitter en Instagram. 
Neem gerust een kijkje! De betreffende adressen zijn: 
 
 Facebook.com/cdawinterswijk 
 
 
 Twitter.com/cdawwijk 
 
 
 Instagram.com/cdawinterswijk 
 
  
 www.cdawinterswijk.nl 
 
  
 info@cdawinterswijk.nl 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


